
BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE
ZENIdKO-DOBOJSKI KANTON
OPCINA ZAVIDOVICI
OPCINSKO VIJECE

Broj : 0 1 -04 -721 122- AP -6
Datum: 3.3.2022. godine

oPEINSKI NAdELNIK

ZAVIDOVICI

c2v.P/o/_ 
M

EOSIIA IHERCEGff}IA
FEDERACUA 8OS}IE I HEBEEGOYII'E

ZfXtXO-00n0.,S,o (AuToN
OPCiNA 7A'1it'!''ilif, i

sfRUexa SLUZ Be. 0 Fil :r.. r,; i-, "u ..JArl t Lii | {r1

I*t"?yffirt#"ff f":ffi :#Jdil.j]ativesar4sjedniceopiinskogvijeiaodrzane,

U prilogu akta dostavljam vuTl!^..-nidka pitanja i Inicijative postavljena na 14.
sjednici Opiinskog vijeia 

"OiZ"*,'Ar* 2g.02.2022. godine.

Odgovore r

i,::H:#il;d""li,,iil31'1,".?: JJ,':Xi'.f"":jffi,:";li:,r"ffi0ff,:j.off.Jt#::i:X

S poStovanjem.

DOSTAVLJENO:
OPCINSKOG VIJECA
t. Opiinski nadelnik,
2. U spis.

PRILOG:

, Ij:llufa pitanja i inicijative sa

1+. 
sJ:lnr9e opiinskog iiiecuoJrzane

dana2g.02.2022.godine J - vsraq,,\

rereron: 032/206-780^?:';#,t:;:i;d:;Uffi*:lt:,m;Almmfll,.,,o,",,n,n,.,o,.



BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE
ZENIdKO-DOBOJSKI KANTON
OPCINA ZAVIDOVICI
OPCINSKO VIJECE

Broj : 0 I -04 -721 122- AP -5
Datum: 28.2.2022. godine

VIJECNIEKA PITANJA I INICIJATIVE
sa 14. sjednice Opdinskog vijeda Zavidovidi odriane 28.02.2022. godine

vIJECNIiKo PITANJE I INICIJATIvA vIJECNIKA HARISA uonZtc.t:
Haris HodZid:

Predmet: VIJECNIdKO PITANJE, dostavlja se.

Na osnovu dlanova 8. i 87' Poslovnika o radu opiinskog vije6a Zavid.ovici. kao vijeinikopiinskog vije6a zavidovici postavljam sljedeie'vijeinidlo pitanye: Trazim od nadleZnesluZbe da nam dostave informacije o provedenim licitaciju-u produ;e op6inskih nekretnina od2016. godine do danas?

Direktno pitanje:

TraLim od nadleZne sluZbe da nam dostave. informacije o provedenim licitacijama prodajeopiinskih nekretnina od 20l6.godine do danas ,u nurrukom koliko je bilo prijavljenihlicitatora pri svakoj_ prodaji, ko"su kup:i ,*;;i g.uo.rina, po kojoj cijeni je izvrsenaprodaja nekretnina i koja jebila podetna cijena svake pojedinadne nekretnine.

odgovor na ovo pitanje treba da s1lrzi sljedeie informacije: nekretnina-predmet prodaje,
ff fi HJI;,:?;"T?L 5t'#: :X# 
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Od nadleZnih zahtijevam jasne odgovore u pisanoj formi.

vijeinidko pitanje upu6uje se nadreZnim opiinskim sruzbama.

S poStovanjem,

I;:lffi: ffi*i:l;:"i:r,*u odruke o nadinu i usrovima javne prodaje nekretnina u

PoStovani,
na osnovu dlana 109' Poslovnika o radu opiinskog vijeia Zavid,ovici, u ime Kluba vijeinikasocijaldemokratske pjtr,j: Bfl;b;;rrto, ,ij"zri;;i;ovi6i podnosim INTGIJA TryrJ zaf?;ffir'3l|f;:H,x.i:u i urrouin,-ffine prodaje nekretnina u vlasnistvu opiine Zavidovi(,i i

u skladu sa stavom 
1-p9Tlrrtog drana o_vu Inicijativu dostavrjamo u pisanoj formi sao B R A z L o i, nN"r r nr r."?r'.irJ.or,
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Kako bi za5titili imovinu i odnosili se ,,doma6inski" prema istoj, a Sto nam je i obaveza kao
zastupnika lokalne samouprave, nuZno je osigurati i obezbijediti sve potrebne procese za isto.

Prodaja nekretnina u vlasniStvu opdine Zavidovili putem licitacije desto je predmet prijave
jednog subjekta kupca pri demu izostaje proces nadmetanja, a predmetna nekretnina bude
prodana po podetnoj cijeni.
Ovakav vid licitacije ne osigurava potrebnu konkurenciju kao ni Sansu opdine Zavidoviii da

obezbijedi znalajna sredstva od prodaje nekretnina.

Zbog svega navedenog ovom inicijativom predlaZemo izmjenu odluke o nadinu i uslovima
javne prodaje nekretnina u vlasni5tvu op6ine Zavidovi6i i to u dlanu 6. ove odluke.

Clan 6. Odluke o nadinu i uslovima javne prodaje nekretnina u vlasni5tvu opiine Zavtdovi(i
nalaLe Ukoliko se na licitaciji javi samo jedan uiesnik, komisija moie pristupiti prodaii
neposrednom pogodbom pod uujetom da cijena ne moie biti mania od poietne ciiene

objavljene u oglas u o licitacij i.

ovom inicijativom elan 6. ove odluke se mijenja i glasi:

(lkotiko se nn ticitaciji javi samo jedan uiesnik, komisija ne moie pristupiti prodaie

neposrednom pogodbom i oglas o licitaciji se ponavlia.

Realizacija ove inicijative ne iziskuje nikakva dodatna sredstva kroz BudZet op6ine Zavidoviii.

Za realizaciju ove odluke zaduZuju se opiinski nadelnik i nadleZna op6inska sluZbe sa rokom

od 30 dana od dana usvajanja inicijative.

S poStovanjem,

VIJECNIdKA PITANJA VIJECNIKA SAMIRA SKEJIEA:

Samir Skeii6:

Pitanje br. 1.

Zamolio bih menad-#ent Jp Spp aa nam dostavi informaciju zasto i pq kojem dlanu

zakonadopustaju sebi pravo da devastacijom Sumskih puteva preveniraju kradu ogrevnog

drveta narodito u zoni koja je od interesa'ruraruoj planinskog turizma- Mislimo da se

dinjenjem Stete ne *oz. spreeavati podinjenje n.k.- druge Stete i da nadleZno preduzede

,noru podu zeti zna(ainije'korake na za5titi Sumskog dobra'

pitanje: Zamolio bih mlnadZment p spo d.o.o. Z-avidovici da nam dostavi informaciju koliko

je ogrevnog i tehniffi Jrveta otrA.* ioko* 2O2l' godine kao i informaciju u kojem obimu

je radena ,up5.nu-oirO"..rog drveta i kakva je procedura njegovo g zbrinjavanja i eventualnog

i;;;iri;;roi stavljanja u promet neleg.alno posjedenog drveta'

pitanje: Zamoliouit *.nuaZment Jp tpD au nu- dostavi informaciju kojom dinamikom tede

program pos'.r.iuuun.ia ,,epos.,mljenih povrsina, informaciju o posumljenim Zonama u

promaklom a.r.togoJisrrj.rn p.riodokuo'i informaciju kolik-o je unisteno neupotrijebljenog

sadno g materij ala ri,,Rurudniku,. u promaklom de seto godi Snj em periodu.

;*ffiTiti nuat.znu op6insku sluzbu za informaciju u kojoj fazi su pripreme za planiranu

etaZnu nadgradnju zgrade OP6ine'

2
Op6inaZavidovi6i'UlicaSafoet-begaBaSagi6abrojg'7^2220.Zavidovi'('i

Telefon: 0S2:206-7(Linfo, fa* OiZlZO6-766, *rr.rutido'iciba,oociia'zavidovrci@zavidovici ba' oozdici@bih'net'ba'



VIJECNIdKA PITANJA VIJECNIKA MIRSADA nBiICa:
Mirsad Beiid:

Predmet: Vijeinidka pitanj a

Na osnovu dlana 8. i dlana 166. Poslovnika o radu Opdinskog vije6a Zavidovili podnosim
vijeinidka pitanja koja glase:

l. TraLim od nadleZne sluZbe da nas kroz odgovor na ovo pitanje informise sa stanjem
procesa u vezi realizacije izgradnje kruZnog toka na raskrsnicama Krivaja-u56e i kod zgrad,e
Raiffeisen banke.
Ponukan izjavama dlanova vlade ZDK da 6e se u ovoj godini investirati oko 20 miliona
maraka u putnu infrastrukturu, interesuje me koliko ie to-bili za podrudje na5eg gradai koji ieto projekti biti realizovani, koji kruZni tokovi, koje su to saobraiajnice ikada b'i se zapodelo saradovima.
Odgovor na postavljeno pitanje traZim d,a
putem.

mi se saopSti usmeno ili dostavi pisanim

2' od nadleZne sluZbe trazimodgovor na pitanje da li je planirana izgradnjamosta nalokalitetu Gvozdeni,most, prekoiijeke Bosne, l"tu"3.1ipinosta, da li je predvidenoplanskim dokumentima, imamo li projektnu.dokumentacilu, pot.ebne dtzvole i saglasnosti.

;tlfl*t 
na postavljeno pitanje t.uzi* ou mi se saopsti usmeno ili dostavi pisanim

INICIJATIVA VIJECNIKA DEMIRA BULJUBASTCA,Demir Buliuba5id:

Predmet: Inicijativa: rzgradnjaautobuskog stajarista pored Druge osnovne skore
PoStovani,

na osnovu dlana 109. poslovnika o radu Opiinskog vijeda 7,.avid,ovi(,ipodnosim INICIJATIVUza izgradnju autobuskog sta.lalista ,"1.a Diuge 
"r;;; sl ob u Zavidoviiima

yd:[i:riLill:1,,:1oXo-'nutog dlana ovu Inicijativu dostavrjamo u pisanoj rormi sa

JU Druga osnovna 5kola 
.Zavidovidi je.od 2018. godine o_dlukom vlade Zenidko-dobojskoekantona dobila uqovoreni prevoz uefnika i, Ddr;;;...S-obzirom na veliki broj udenika

:ixi ?L#TJI :f i5;n *I",#*,t-:;;;#i sror 
" 

ne p o stoj i uuior u,ro staj ari ste,otezavatretanievoz1a. eJnlcr te se na taj nadin ugiozavi silurnost daka te se

Autobusko staialiSte 
l'..tt.Togr9 izgraditiu Ulici 35. divizije neposredno pored teniskih terenai ulaza u skolsko dvoriste iri;;'i"i.;"ri;:koju predroZi strudna sluZba.

l};*"*: 
pokusara privremeno rijesiti ovaj probrem, ari najoprimarnije rjesenje je gore

vijeie roditeljaa' vijeie udenika i skolski odbor su pozdravili podnosenje inicijative.
a
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S po5tovanjem!

VIJEENIdKO PITANJE VIJEENIKA IGORA SITvTSTCN'

Ieor 5im5i6:

Predmet:VIJECNIeKO PITANJE, dostavlja se.

Na osnovu dlanova 8. i 87. Poslovnika o radu Op6inskog vijeda Zavidovili, kao vijeinik
Op6inskog vije6a Zavidovi6i postavljam sljede6e vijednidko pitanje koje se tide informisanja o

obezbijedenju javnosti i transparentnosti rada koje se ogleda u informisanju gradana

mogudnostima njhovog pra6enja sjednica OV-a ?

Obr azloLenje vij ednidko g pitanj a :

Po zahtjevima gradana, obraiam se ovim vijednidkim pitanjem i zahtijevam odgovore, na koji
nadinje obezbijedenajavnost i transparentnost rada ovog na5eg predstavnidkog organa gradana

koja se ogleda u informisanju i mogudnostima praienja sjednica od strane gradana?

Pojednostavljeno, gradani preko nas izabranih vije6nika zahtlievaju od nadleZnih da im se

omoguii praZenje sJednica u vizuelnom i audio obliku, uZivo ili reprizirano preko elektronskih

akreJitouanih medija. U proteklom periodu imali smo ugovore sa medijskim kuiama koje su

prenosile sjednice OV-a, emitovale ih, reemitovale i imale pohranjene sjednice na svojim

medijima koji su bili dostupni Siroj javnosti. Prema saznanjima, ugovorene obaveze izmedu

nase opStine i tih ku6a zu istekle, pa je bilo i sludajeva nesnimanja, neemitovanja i

n.r..rnitoranja medijskog sadrZa3a n&ifr-od sjednica- Zahtijevamo od nadleZnih da nas

informi5u o trenutnoj situaciji i stanju po ovom pitanju'

Takode, nadleznim se upuduje pitanje zasto na zvaniinoj internet prezentaciji na.e op.tine i

njenih organa nema postavljena ,,ngyiiitt;; 
sjednica OV.iii njihovih linko.va' u meniju koji je

aktivan i gdje se nalaze neke od sjednica ovZavidovi6i iz prethodnog perioda?

pitanja se upu6uju opstinskom nadelniku, Strudnoj sluzbi ov-a i nadleZnim opStinskim

sluZbama.

Odgovor na pitanje pored usmenog dostaviti i u pisanom obliku'

S po5tovanjem,

ffiidesapomo6nicima,ko1egeikolegicevijeinici,Radnopredsjedni5tvo,
pomo.nici naeetniki gosti i predstavnici medi.la sve vas srdadno selamim i pozdravljam' Ja

imam vi.e jednu ,rilffu-Crr.rrog f.tiZu ,.;;. gospoda Indira zamolila da proditam ' Zna(\'

crveni kriZ opcine Zavidovidi poriru.-ui3Jnit. i'ori1le. prisutne da postanete dlanovi crvnog

krlLa. Prvenstveno da postanete dobro;;lj;i d*"oci krvi jer su naii sugradani sve vise u

potrebi za istom. Sr":ri volju-da pomognete na ovaj. nadin moZete iskazati tako 5to 6ete se

odazvati darivanju krvi koju crveni i.iT"per.e zaurdovici organizuje 16.03.2022. godine u

sali rehnidke Skore. ukoliko imate ;.*J;. da dodete. molimo vas da svoje ime i prezime

stavite na spisak kod naseg zapir.rieara dene tako da bi imali evidenciju' Nadamo se da iete

svojom pozicijom u vijeou tro, or4 tu**i.din.pokazati da vam je stalo do sugradana' jer

darujete ono Sto 
- 

sio nL moZemo dpiil;;*Jle k*, darujte Zivot 1 budite na usluzi svojim

4
OpOina Zavidovi6i' Ulica Safvet-bega BaSagi6a broj 9' 72220'Zavidovili

Telefon: 0321206-7goinro,rar:olzrio6-766,www.zavidoviciiappciia.zavidovici@zavicloviciba'ouzdicitr)bihnetba'



PrgdqiBdavaiuda Ondinskoe viieda: Hvala lijepo. Da li se jo5 neko javlja za da postavi pitanje
ili uputi inicijativu? Buduii da nema vi5e prijavljenih prelazimo na odgoro.., pu onda pitanja
ukoliko ih ima. Ne. Dobidete ih onda pismenim putem.
Prelazimo fia dopunu odgovora sa 11. sjednice Opiinskog vijeda Zavid,ovici odrLane
30.11.2021. godine.
Ieor Sim5i6: Nije zadovoljan. MoZe li samo, dopunsko pitanje bi se odnosilo na molbu
s-trudnim ili ve6 kojim sluZbama. Mi u prilogu imamo odgovor na vijednidku inicijativu koja je
doSla od Ministarstva za prostorno uredenje, promet i komunikacije i zaStitu okoline Zenidko-
dobojskog kantona' Tadno je, oni su ovdje dobili fino precizirani u skladu sa zakonskim
odredbama, rekli da je izvrSena u meduvremenu kategorijazacija ove nase ceste gdje je po
inicijativi trebalo da se izvrSi zahvat- S obzirom aa;e inici3ativa upuiena prije o*ieizmj"n.
Odluke o kategorizaciji regionalnih cesta, samo bih zamolio strudnu sluZbu nadleZnu da li oni
sada mogu oro- ,r. uputitina nadteZnu, odnosno pederalnu"dirffiiil;'.fi.1Ti1111,i3." "''
Predsigdav.aiqda Qqdinskos viieda: Hvala. Dopuna odgovora sa 12. sjednice opiinskog
vije6a Zavidovici odrZane 29.12.2021. godine.

gradanima i na ovaj humani nadin. Jedini izvor, prvi je dovjek dobrovoljni davaoc krvi. S
poltovanjem. Indira Hajder. Zahvaljujem.

Hamdo DZini6: Zadovoljan.

opiina Zavidoviii, Urica Safvet-bega Basagiia broj g,72220 Zavidovi(i
Te lefon: 032/206-780 info, fax: 0321206-706,rr* ro'ldoui.i.to,opcina.zaviclovici@zavidovici.ba. ouzdici@bih.net.ba,

Predsiedavaiuda On-cinskgg viieda: Prelazimo na odgovore sa 13. sjednice opiinskog vijeiaZavidoviii odrZane 3 I .l .2022. godine.
Ferid Kaknia5evig:.Dopunsko pitanje. Evo, ja pozdravljam sve prisutne, predstavnike medijai nase slusaoce. iini mi se da u -o* pitanju koj. ,u- postavio SluZbi ,u ,p.uuu privrede,
lokalni razvoj, infrastrukturu i medunurodn. poslore, kao da oni mene nisu razumjeli, a dini mi
se da kroz ovaj odgovor. ja njih. U principu moja namjera je bila da vidim da li postoje drugi
]iqoyi ili drugi ljudi koji rade na pisanjuili projekata ili preatagadi investitora ili onih srvarikoje bi mogle bit, donijet dobrobii opsiini, a da to nije u bpisu posla. Ja smatram da u opisuposla, ja sam i dobio odgovor da sistematizacijom radnitr,mjesta i "pr; posla koji radeuposlenici ove sluzbe kroz nekakav, ne znam nija tamo 30, pa na2}.uo tuduku opisa njihovogposla' Nisam dobio odgovor da li je to dovoljno, da li oni d^ovoljno rade na pisan;u projekata,
odnosno je li na neki nadin na priviadenju investiiora. Ja i dalje mislim da mi irebaju odgovoritina pitanje, oni su odgovorili da ne poitoji potreba, ne posioje posebno formirani timovi zapisanje projekata. Dakle, oni ne postoje. To-radi sluZba.'Tako sam razumio,ali nisam dobioodgovor da li postoji potreba ,i irti*? Da li postoji uopste potreba da se fbrmiraju takvitimovi, ja bih ih rado vidio tamo. Imali ,-o ,r"k" opsrin", znam dobro iz iskustva, odlidnetimove koji su samo sjedili i radili taj posao. Taj dio posla, hvatali lovili, dobro sad nema togatoliko koliko je nekad bilo, a ja bih sluibu molio da *i r* odgovori na pitanje: ,,Da li postojipotreba, da li oni u okviru svoje djelatnosti mogu odgovorit ovJme ,uauti.u flranja projekata?A, ja 6u dalje u narednom svom radu kroz vijeEe pruiiti sta se tu desilo? oa 6 ie neki projekatprosao da se mi nismo prijavili, da li imamo kvalifikovane ljude koji pisu projekte, ima li, pasu nam neki projekti zbog toga promakli. ovdje kad je bilo predavunl. o vodovodu je li, kad jebila ona sesija ovdje radionica, vi dobro ste ;idjeli prisutni koji ste bili da u principu veiinaonih stvari u vodovodnoj mreZi da bi se -ri.nlutu uruf..a.rlu vodovod a i kanalizacije uvelikom procentu ude56e medunarodne odnosno medunarodnih projekata je apliciranje namedunarodng-nr9r9kte. Moja intencija je ustvari bila to. Ako smo se razumjeli. Hvala.Semso Fehrid: Odsutan.

Demir Buli uba5id : Zadov oljan.
Haris Hodzi6: Dopunsko. Ja sam na prosloj sjednici op6inskog vijeda postavio tri pitanja.Gledaju6i iz zapisnikul 

?u-o 
trazeci odgovore td-rtrun. g.udunu primijetio sam da nisam dobio

9ds9vo^r 
na jedno vijeinidko pitanje, pu :u iskoristiti p.lfuu da ga ponouo postavim i nadam seda ie strudna sluZba dostaviti to piianje do iduieg'ofei"rt"g vije6a, a pitanje je sljedeie:

5



Zaltojo5 uvijek nije realizovan Zakljudak Op6inskog vijeda l348ll9 od26.06.2019. godine sa

sljede6im obrazloZenjem: JoS na 36. redovnoj sjednici Opcinskog vijeda Zavidovrci odrZanoj

26.06.2019. godine Opdinsko vije6e zaduLilo je Opdinskog nadelnika i nadleLne sltlbe za

realizaciju Inicijative za dono5enje Odluke o izradi gradevinske dokumentacije za gradenle

pje5adkog trotoara i ucjevljenje otvorenih kanala u Ulici Jusufa Poli6a Ribara. TraZim od

nadleZne Op6inske sluZbe i Opdinskog nadelnika da nam dostavi Informaciju u kojem statusu
je realizacija Zakljudka i kada gradani ove ulice mogu odekivati izvodenje radova, te izgradnju

pje5adkog trotoara.
Zahid Avdiievid: Zadovoljan.
Samir Skeii6: Rekao sam zadovoljan sam na odgovoreno pitanje, ali nisam zadovoljan na

neodgovorena pitanja. Postavio sam ditav set pitanja i vjerujem da se to priprema za naredne

sjednice. Hvala.
Refik e ati6: Zadovoljan. Po5tovani vijednici, uvaZeni predsjedavajuii, nadelnide sa

saradnicima, gradani opdine Zavidovrt| zadovoljan odgovorom i prilika ovo da pohvalim

Komunalno preduze6e ,,Radnik" koji je po ovoj mojoj inicijativi i pitanju odmah djelovao,

odistio lokaciju i poduzeo aktivnosti. Dakle, moZe se postiii dosta ako preventivno djelujemo.

Dakle, jo5 jednom zahvaljujem Komunalnom preduzedu ,,Radnik" da je ovim putem

intervenisalo i odradilo svoj posao.

ZAPISNIK SAEINILA
r/

lL,dat
HajrMina Hadlit

OVJERAVA SEKRETAR. OPCINSKOG VIJECA

ff
li
t!

," o,Wipl;Fravni
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OpCina Zavidovi6i, Ulica Safvet-bega BaSagiia broj 9, 72220 Zavidoviti

Telefon: 0321206-780info, l'ax: 0321206-T06,w.zavidovici.ba,opcina.avidovici(4zavidovici.ba.oozdici@bilr.net.ba,



aBsff,p
Socilaldeurokratska partUa Bosne i Hercegovine
CoqnjangeMo x parc ra naprnja [roc N I rr Xep qerooxxe

sloboda, jednakost, solidarnost

Datum : 28.02.2022.eod ine

BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE

OPCINA ZAVIDOVICI
OPCINSKO VIJECE ZAVIDOVICI

n/r.gtla. Erna Merdid SmajlhodZid, predsjedavaju6a

Predmet: VIJECNIdKO PITANJE, dostavlja se

Na osnovu dlanova 8. i 87. Poslovnika o radu op5tinskog vijeia Zavidovici, kao vije6nik opstinskog vije6a
Zavidovi('i postavljam vijednidko pitanje koje se tide informisanja o obezbijeclenju javnosti i transparentnosti rada
koje se ogleda u informisanju graclana mogudnostima njihovog pradenja sjednica OV-a ?

Obr azloLenje vj e6ni dko g p itanj a :

Po zahtjevima gradana, obradam se ovim vije6nidkim pitanjem izahtjevam odgovore, na koji nadin je obezbijedenajavnost i transparentnost rada ovog naseg predstavnidlcog organa gradana koja se ogleda u informisanju i
mogudnostima praienja sjednica od strane gradana?

Pojednostavljeno, gradani preko nas izabranih vije6nika zahdevaju od nadleZnih da im se omogu6ipra6enje sjednica u
vizuelnom i audio obliku, uZivo ili reprizirano preko elektronskih akreditovanih medija. U piot"6o,, periodu imali
smo uSovore sa medijskim ku6ama koje su prenosile sjednice OV-a, emitovale ih, reemitovale i imale pohranjene
sjednice na svojim medijima koji su bili dostupni Siroj javnosti. Prema saznanjima, ugovorne obaveze izmedu na5e
opstine i tih ku6a su istekle, pa je bilo i sludajeva ne snimanja, ne emitovanja i ne reemitovanja medijskog sadrzaja
nekih od sjednica. Zahtjevamo od nadleZnih da nas informiSu o trenutnoj situ;ciji i stanju po ouo* pitanju.

Takocle' nadleZnim se upuduje pitanje za5to na zvanidnoj intemet prezentaciji na5e op5tine i njenih organa nema
postavljanja ,,novijih" sjednica oV ili njihovih linkova, u meniju kojije aktivan i gdje se nalaze neke od sjednica OV
Zavidovici iz prethodnog perioda?

Pitanja se upuiuju op5tinskom nadelniku, Strudnoj sluZbi oV-a i nadleZnim opstinskim sluZbama.

odgovor na pitanje pored usmenog dostaviti i u pisanom obliku.

S po5tovanjem,

Op6inska organizacija SDp BiH Zavidovidi

Adresa: dr.Pinkasa Banta bb
(zgrada,,Stare opiine")
72220 Zavidovici
Bosna i Hercegovina

SDP

Lu(

OnurrxcKa opraHh

Tel: +387 (0) 32 879-040
Faxr +387 (0) 32 879-040
E-mail: sdpzdici@bih.net.ba

C,QII ErX 3aaugoexhra

www.sdp.ba
facebook.com/sd p bih
face book.com/sd p bih zavid ovici

Sekretarijat:

qHia

;,



DEMIR BUUUBASIC
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72220 ZAV:DOVtct

BOSNA I HERCEGOVINA

062/201 -399

FE RACUA BOSNE I HERCEGOVINE

OPCINA ZAVIDOVI.I

oP.INsKo VU EcE ZAVIDoVI.I

n/r. gda. Erna Merdii-Sma ilhodii6 predsjedavajuia

Predmet: lnicijativa: lzgradnja autobuskog stajaliita pored Druge osnovne ikole

Poitova ni,

na osnovu alana L 09. Poslovnika o radu opiinskog viieaa zavidoviii podnosim tNlcuATlvu za
izgradnju autobuskog stajaliSta pored Druge osnovne ikole u Zavidoviiima

U skladu sa stavom 4. pomenutog ilana ovu lnicijativu dostavljamo u pisanoj formi sa obrazlo)enjem
kako slijed i :

JU Druga osnovna Skola Zavidoviii je od 201 g. godine odlukom Vlade Zenidkodobojskog
kantona dobila ugovoreni prevoz udenika iz Dubravice. s obzirom na velikibroj utenika
autobus saobra6a viSe puta dnevno. obzirom da u blizini skole nepostoji autobusko
stajaliSte, ulaz iizlaz daka se odvija na saobraiajnici te se na taj naiin ugroiava sigurnost
daka te se oteiava kretanje vozila.

Autobusko stajaliite bi se moglo izgraditi u Ulici 35. divizije neposredno pored teniskih
terena iulaza u Skolsko dvori5te ili na lokaci.ii koju predloii strudna sluiba.

5kota .1e pokuiala privremeno rijeSi ovaj problem ali najoptimalnije rjesenje .le gore
navedeno.

Vijece roditelja, Vijeie udenika iSkolski odbor su pozdravili podnoienje inicijative.

S Poitova nje m !

C.^r- B-



Datum : 25.02.2022. godine

Broj: 0l -02122
OPCINA ZAVIDOVICI
OPCINSKO VIJECE ZAVIDOVICI

n/r gda. Erna Merdid-SmailhodZid, predsjedavajuda OV

Predmet: Vijednilka pitanja

Na osnovu dlana 8. i dlana 166. Poslovnika o radu Opcinskog vijeda Zavidovicipodnosim vijecnidka
pitanja koja glase:

1. TraZim od nadleZne sluZbe da nas kroz odgovor na ovo pitanje informise sa stanjem procesa u
vezi realizacije izgradnje kruZnog toka na rasklsnicama Krivaja-u56e i kod zgrade Raiffeisen
banke.
- Ponukan izjavama dlanova vlade ZDK da ce se u ovoj godini investirati oko 20 miliona

maraka u putnu infrastlukturu, interesuje me koliko ce to biti za podrudje naSeg grada i koji
ie to projekti biti realizovani, koji kruZni tokovi, koje su to saobia6anice i kada bi se
zapodelo sa radovima.

Odgovor na postavljeno pitanje tralim da mi se saop5ti usmeno ili dostavi pisanim putem.

2. Od nadleZne sluZbe traLim odgovor na pitanje da li je planirana izgradnjamosta na lokalitetu
Gvozdeni most, preko rijeke Bosne, kakav je tip mosta, da li je predvideno planskim
dokumentima, imamo li projektnu dokumentaciju, potrebne dozvole i saglainosti.

Odgovor na postavljeno pitanje traZim da mi se saopSti usmeno ili dostavi pisanim putem.

Dostavlja se:

- naslovu
t')ala
w

PDA



Opiinsko vije6e Zavidoviii

14, Sjednica OV-a Zavidovi6i

Pita nje br 1.

Zamorio bih menadiment Jp spD d.o.o. zavidovi.i da nam dostavi informaciju zaito i
po kojem itanu zakona dopustaju sebi pravo da devastacijom ,;;;;;;;,"* 

'""'"
preveniraju kradu ogrevnogdrveta naroaito u zoni koja jeod interesa za razvoj
planinarskog turizma.Mislimo da se dinjenjem itete ne moie spreaavati poainjenje
neke druge Stete ida nadreino preduzeie mora poduzeti znadajnije korake na zaStiti
Sumskog dobra.

Podpitanje : Zamolio bih menadiment Jp SpD da nam dostavi informaciju koliko je ogrevnog
itehniikog drveta otudeno tokom 2021. godine kao i informaciju u kojem obimu je radena
zapljena otudenog drveta i kakva je procedura njegovog zbrinjavanja i eventualnot
legaliziranog stavljanja u promet nelegalno pos.ieeenog drveta.
Podpitanje: Zamolio bih menadiment .ip SpD da nam dostavi informaciju kojom dinamikom
teie program poiumljavanja nepo5umljenih povr3ina, informaciju o po5umljenim zonama upromaklom desetogodisnjem periodu kao iinformacuu koliko je unisteno neupotrijebljenog
sadnog materijala u,,Rasadniku,, u promaklom desetogodi5njem periodu.

Pitanje br 2.

Zamolio bih nadleinu opiinsku sluibu za informaci.iu u kojoj fazi su pripreme za planiranu
etainu nadgradnju zgrade Opiine.

Vijef nik OV-a Skejii Samir
28.02.2022. godine



qp$dpp Socijaldenrokratska partija Bosne i Hercegovine
Coqirjanger,tox parcfi a naprnja 6ocxe lr Xepqeronrrxe

sloboda, jednakost, solidarnast

Datum: 28.02.2022.godine

BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE

OPCINA ZAVIDOVICI
OPCINSKO VIJECE ZAVIDOVICI

n/r. gtla. Erna-Merdi6 Smailhodii6, predsiedavaju6a

Predmet: VIJECNICKO PITANJE, dostavlja se

Na osnovu dlanova 8. i 87. Poslovnika o radu Opcinskog vije6a Zavidoviti, kao vije6nik Opdinskog
vijeca Zavidovi6i postavljam sljedece vijecnidko pitanje: TraZim od nadleZne sluZbe da nam dostave
informacije o provedenim licrtacijarna prodaje opcinskih nekretnina od 2016 godine do danas ?

Direktno pitanje:

TraLim od nadleZne sluZbe da narn dostave infon-nacije o provedenim licitacijama prodaje opiinskih
nekretnina od 2016 godine do danas sa naznakorn koliko je biio pnjavljenih licitatora pri svakoj prodaji,
ko su kupci navedenih gradevina, po kojoj crleni je izvrSena prodaja nekretnina i koja je bila podetna
cijena svake pojedinadne nekletnine.

Odgovor na ovo pitanje treba da sadrZi sljedece infom-racije: nekretnina-predmet prodaje, podetna cijena,
broj prijavljenih na licitaciji, broj odustalih od licitacrje, konadna prodajna crjena nekretnine i ime kupca-
novog vlasnika nekretnine.

Od nadleZnih zahtijevarn jasr-re odgovore u pisanoj fonli.

Vijecnidko prtanje upucuje se r-radle2ninr opcinskint sIui.bama.

S poStovanjem,

Opdinska organizacija SDP BiH Zavidoviii C,{l'I 5n X 3a eu,qo arh ra

rA':1f :!:;lbr:
faceboo k. com/sdpbih
fa ceb ook. conr/s dpbihzavid ovic I

Adresa: dr.Pinkasa Banta bb
(zgrada,,Stare op(ine")
72220 Zavidovi6
Eosna i Hercegovina

On ulrN ncxa opra nr:a qNja

Tel: +387 {0) 32 879-O40
Fax: +387 (0) 32 879-040
E -m a i l : g J ;-!:c iq r-gl:.:er -,t,i

)t") tfiik SDP

Sf kret r r iia t



epssp
$,ocijaldemokrat ka tlartija Bosne i Hercegovine
Cotlr,rjange r,roxparcKa napruja 6ocHe r.r X*pqer0 uNue

sloboda, jednakost, solidarnost

Datum: 28.02.2022. godine

BOSNA I HERCEGOVINA
FEDBRACIJA BOSNE I HERCEGOVINE

OPCINA ZAVIDOVICI
OPCINSKO VIJE CE ZAYIDOVICI

n/r. gda.Erna Merdi6-Smailh o dLit., pred sj edavaj u 6a

Predmet: Inicijativa za izmjenu Odluke o nadinu i uslovima javne prodaje
nekretnina u vlasni5tvu op6ine Zavidovici

PoStovani,
na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Op6inskog vijeia Zavidovici, u ime
Kluba vijeinika Socijaldemokratske partije BiH u Opcinskom vije6u Zavidovici
podnosim INICIJATIYU za izmjenu Odluke o nadinu i uslovima javne prodaje
nekretnina u vlasni5tvu op6ine Zavidovi6i i to u dlanu 6. ove odluke.

U skladu sa stavom 4. pomenutog dlana ovu Inicijativu dostavljamo u pisanoj
formi sa

OBRAZLOZBNTBM kako slij edi :

Kako bi za5titili imovinu opcine Zavidovici i odnosili se "domaiinski" prema
istoj, a Sto nam je i obaveza kao zastupnika lokalne samouprave, nuZno je
osigurati i obezbijediti sve potrebne procese za isto.

Prodaja nekretnina u vlasniStvu opdine Zavidovici putem licitacije desto je
predmet prijave jednog subjekta kupca pri demu izostaje proces nadmetanja a
predmetna nekretnina bude prodana po podetnoj cijeni.
Ovakav vid licitacije ne osigurava potrebnu kunkurenciju kao ni iansu opcine
zavidovtci da obezbijedi znadajna sredstva od prodaje nekretnina.

Zbog svega navedenog ovom inicijativom predlaZemo izmjenu odluke o nadinu i
uslovima javne prodaje nekretnina u vlasniStvu opcin e Zavidoviii i to u dlanu 6.
ove odluke.

elan 6. Odluke o nadinu i uslovima javne prodaje nekretnina u vlasnistvu opdine
Zavidovici nalaZe:

optinska organizacija SDP BiH Zavidoviti Onurrrncxa opraHh3aL{Nja C*{l-l EnX 3aaragasnhn

Sckrctarijalr Adresa: dr.Pinkasa Banta bb
(zgrada,,Slare opiine,,)
72220 Zavidoviii
Bosna i Hercegovina

Tel: +387 (0) 32 879-040
Fax: +387 (0) 32 879-04O
€-mail: sdp:C :ci{8itih. ret.ir;

iu."[oo r.io-lropOin
fa ceb ook.conr/sdpbih zavidovici



tBssp
Socijalclenokratska partija Bosne i HtrceEovin*
Cor.lirjange noxparci(a napruja Bocse u Xepqeroeu x*

sloboda, .jednakost, solidarnnst

Ukoliko se na licitaciji javi samo jedan uiesnik, komisija moZe pristupiti prodaji
neposrednom pogodbom pod uvijetom da cijena ne moie biti manja od poietne
cijene objavljenje u oglasu o licitaciji.

Ovom inicijativom elan 6. ove odluke se mijenja i glasi:

Ukolilco se na licitaciji javi samo jedan uiesnik, komisija ne moZe pristupiti
prodaje neposrednom pogodbom i oglas o licitaciji se ponavlia.

Realizacija ove inicijative ne iziskuju nikakva dodatna sredstva kroz BudZet
opcine Zavrdovicr.

Za realizaciju ove odluke zaduLuju se opcinski nadelnik i nadleZna op6inska

sluZbe sa rokom od 30 dana od dana usvajanja inicijative.

S po5tovanjem,

Vijecnik SDP BiH u OV Zavtdovici

.11;4,.L*
Haris HodZic, dipl.oec

Opcinska organizacija SDP BiH Zavidoviii Onurtuncxa opraHH3aqNja Cfll1 SraX 3aaNgosNhu

Sekreiarilat: Adresa: dr.Pinkasa Banta bb
(zgrada,,Stare oPcine")
72220 Zavidoviti

Bosna i Hercegovina

Tel: +387 (0) 32 879-040
Fax: +387 (0) 32 879{40
E-ma il : s{,il{Lij0jit!:14.,-.-,i

u:r:ll"s.delta
fac eboo k. com/sdpbih

f a cebook.com/sdpbihzavidovici


